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PROTOKÓŁ NR 13/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 04 września 2024 r. 

W dniu 13 września 2024 r. o godz. 9.00  w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło 
się XIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tadeusz Teterus – członek Zarządu, 
2. Bolesław Chwarścianek – członek Zarządu, 
3. Zbigniew Maćkowiak – członek Zarządu 

oraz Dyrektor Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance, Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, naczelnicy  
i pracownicy wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Wicestarosta Tadeusz Teterus powitał zebranych i tym samym rozpoczął XIII posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 3 członków Zarządu ( nieobecni: Grzegorz Bogacz, 
Izabela Bobińska ). 

Wicestarosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia stanowiący załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

1. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) powrót do wniosku Dyrektora ZST im. Noblistów Polskich w Trzciance o zakup samochodu 
do nauki jazdy, 

2) powrót do wniosku Dyrektora ZST im. Noblistów Polskich w Trzciance o pomoc w naprawie 
przyszkolnego boiska wielofunkcyjnego, 

3) wniosek Dyrektora PPP w Trzciance o zabezpieczenie środków w budżecie powiatu 
na przeprowadzenie inwentaryzacji budynku przy ul. Fabrycznej 1 w Trzciance. 

2. Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” w Trzciance o wyrażenie zgody na użyczenie 
nieruchomości przy ul. Mickiewicza 50 w Trzciance i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) podjęcie decyzji o oddaniu w trwały zarząd na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie 
nieruchomości stanowiących drogi oraz pobocza dróg powiatowych, położonych na obszarze 
powiatu, 

3. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) rozważenie propozycji przystąpienia Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego do Stowarzyszenia 
Gmin i Powiatów Wielkopolski w Poznaniu, 

2) wniosek Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance o przyznanie 
dodatkowych środków finansowych z budżetu powiatu na obchody jubileuszu muzeum. 

4. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową powiatu na 2024 rok. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

6. Sprawy różne. 

Następnie Wicestarosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany 
porządku posiedzenia? 

Członkowie Zarządu nie zaproponowali zmian do porządku obrad. 

Program posiedzenia został przez Zarząd przyjęty. 

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) powrót do wniosku Dyrektora ZST im. Noblistów Polskich w Trzciance o zakup samochodu 
do nauki jazdy, 
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Zarząd, w obecności Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance, powrócił do wniosku  
( zał. nr 3 ) o zakup do celów szkoleniowych samochodu do praktycznej nauki jazdy samochodem,   
w zakresie prawa jazdy kategorii B. Potrzeba zakupu nowego samochodu wynika z faktu, że obecnie 
posiadany samochód, fiat grande punto (rok produkcji: 2006) jest już mocno wyeksploatowany,   
w związku z czym ulega częstym awariom. W najbliższym czasie konieczna będzie kosztowna wymiana 
istotnych mechanizmów pojazdu (sprzęgło, skrzynia biegów). Spada także bezpieczeństwo jego 
eksploatacji, co w bezpośredni sposób zagraża szkolącym się uczniom i instruktorowi, a także innym 
uczestnikom ruchu drogowego.  W związku z powyższym Dyrektor wnioskował o sfinansowanie zakupu 
nowego samochodu marki renault clio CL5 evolution Tce 90 – koszt 74.000,00 zł brutto.  

Zarząd, na poprzednim posiedzeniu, po przeanalizowaniu wniosku, zarekomendował 
Dyrektorowi rozeznanie ofert dotyczących pojazdów marki kia rio, w związku z tym, iż Wojewódzki 
Ośrodek Ruchu Drogowego w Pile większość egzaminów przeprowadza na pojazdach tej marki. Stąd 
powrót do wniosku na dzisiejszym posiedzeniu. 

Dyrektor wyjaśnił, że zrobił rozeznanie rynku i jeżeli chodzi o samochody marki kia rio, takie na 
których WORD w Pile przeprowadza egzaminy to okazuje się, że samochodów tego typu od dwóch lat już 
się nie produkuje, więc chcąc zakupić tego typu samochód trzeba by kupić używany. Jednak kupując 
samochód używany nie znamy jego historii, nie wiemy z jakiego powodu jest wystawiany na sprzedaż, co 
może stwarzać niebezpieczeństwo dla przyszłych użytkowników. Należy też zadać sobie pytanie, jaki jest 
sens, aby uczyć jazdy na samochodach tej samej marki, co będzie zdawany egzamin? Zdający lepiej 
będzie przygotowany gdy będzie się uczył jazdy na innych samochodach. Osoba dobrze wyszkolona zda 
egzamin na samochodzie każdej marki.  Dyrektor dodał, że nie będzie się upierał przy zakupie 
samochodu marki, którą proponuje w swoim wniosku, może to być samochód innej marki jeżeli taka 
będzie wola Zarządu, jednak upierał się będzie przy tym, aby był to samochód nowy, aby mieć też 
większy dostęp do serwisu. Samochód marki renault clio CL5 evolution TCe 90, proponuje dlatego, że od 
lat współpracuje z firmą Pabich Renault Piła. Firma zaproponowała zakup samochodu za kwotę 
74.000,00 zł brutto uwzględniając rabat. Samochód będzie już zaopatrzony w dodatkowe elementy, 
jakie samochód do celów szkoleniowych musi posiadać. Popularnym samochodem do nauki jazdy są 
samochody marki hundai i20, koszt takiego samochodu to około 80 tys. zł, nie jest on jednak 
wyposażony w elementy dodatkowe, które samochód szkoleniowy musi posiadać. Sprzedający daje 
namiary na firmę, która te elementy dodatkowe może wmontować, co podwyższa koszt zakupu 
samochodu.  

Po krótkiej dyskusji, Wicestarosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za tym, aby uwzględnić 
prośbę dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance i zabezpieczyć w budżecie powiatu kwotę 
74.000,00 zł na zakup samochodu marki renault clio CL5 evolution Tce 90? 

Przystąpiono do głosowania: 

Tadeusz Teterus – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. Środki przypisane zostaną na ww. cel na najbliższej Sesji przy 
dokonywaniu zmian w budżecie powiatu.  

2) powrót do wniosku Dyrektora ZST im. Noblistów Polskich w Trzciance o pomoc w naprawie 
przyszkolnego boiska wielofunkcyjnego, 

Zarząd na jednym z poprzednich posiedzeń analizował wniosek ( zał. nr 4 ) Dyrektora Zespołu 
Szkół Technicznych im. Noblistów Polskich w Trzciance o pomoc w naprawie przyszkolnego boiska 
wielofunkcyjnego. W wyniku wystąpienia w ostatnim okresie intensywnych opadów deszczu, mimo 
istniejącego systemu drenacyjnego, doszło do podmycia gruntu pod powierzchnią boiska 
wielofunkcyjnego, a to z kolei najprawdopodobniej spowodowało osunięcie się powierzchni płyty boiska 
na powierzchni ok 1 m2 na głębokość ok. 40 cm, a także osunięcie się części kratek odpływowych. Boisko 
zostało zamknięte ze względów bezpieczeństwa. Sprawa została zgłoszona na numer alarmowy 112 oraz 
ubezpieczycielowi obiektu. Zarząd nie podjął wówczas decyzji odnośnie udzielenia pomocy finansowej   
z budżetu powiatu prosząc Dyrektora Szkoły o przedstawienie kosztorysu naprawy powstałych szkód na 
boisku wielofunkcyjnym, stąd wizyta Dyrektora na dzisiejszym posiedzeniu. 
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 Dyrektor wyjaśnił, że mimo tego, że okres gwarancyjny boiska już się skończył, wystąpił do 
firmy, która je budowała z prośbą o skosztorysowanie powstałych szkód i przedstawienie oferty za jaką 
kwotę firma byłaby w stanie te szkody naprawić. Oferta firmy opiewa na kwotę 18 200,00 zł netto, co 
daje kwotę około 24 400 zł brutto. Zakres prac podzielony został na dwa etapy: 

- etap I – część budowlana – 11 000,00 zł netto; 

- etap II – roboty związane z odtworzeniem części uszkodzonej nawierzchni i jej częściowe odmalowanie 
– 7 200,00 zł netto.  

Dyrektor dodał, że nawierzchnia odtworzona zostałaby w innej strukturze bowiem nie stosuje się już 
tego, z czego nawierzchnia została wybudowana, czyli byłaby inna struktura nawierzchni i inny kolor na 
części boiska. Stąd propozycja Dyrektora, aby pomalować wszystkie części nawierzchni między pasami, 
aby estetycznie to wyglądało, co jednak podniesie całościowy koszt naprawy. 

Po wysłuchaniu Dyrektora ZST Wicestarosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za jest tym, aby 
uwzględnić prośbę dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance i zabezpieczyć w budżecie powiatu 
kwotę 30 000,00 zł na remont przyszkolnego boiska wielofunkcyjnego uwzględniając poprawę estetyki 
nawierzchni boiska? 

Przystąpiono do głosowania: 

Tadeusz Teterus – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. Środki przypisane zostaną na ww. cel na najbliższej Sesji przy 
dokonywaniu zmian w budżecie powiatu.  

3) wniosek Dyrektora PPP w Trzciance o zabezpieczenie środków w budżecie powiatu 
na przeprowadzenie inwentaryzacji budynku przy ul. Fabrycznej 1 w Trzciance, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 5 ) Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej   
w Trzciance o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w wysokości 15 000 zł w celu 
przeprowadzenia inwentaryzacji budynku przy ul. Fabrycznej 1 w Trzciance administrowanego przez 
PPP.  
W związku z decyzją Zarządu Powiatu z dnia 24 lipca br. zobowiązującą Dyrektora PPP do wypracowania 
koncepcji wykorzystania obiektu i określenia zakresów prac remontowo-modernizacyjnych koniecznych 
do podjęcia w budynku oraz określenia kosztorysów i wycen zadania, Pani Dyrektor PPP przeprowadziła 
konsultacje ze specjalistami nadzoru budowlanego, które wskazują konieczność  przygotowania 
inwentaryzacji budynku, która wykaże stan techniczny obiektu oraz zakres koniecznych do wykonania 
prac remontowych oraz pozwoli na wyznaczenie kolejnych etapów modernizacji. Tak opracowana 
szczegółowa dokumentacja budynku będzie konieczna także przy pozyskiwaniu opinii Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków niezbędnej podczas wykonywania prac budowlanych w obiekcie, który znajduje 
się na liście obiektów chronionych przez Konserwatora. Inwentaryzacja budynku pozwoli nie tylko na 
opracowanie harmonogramu prac, ale też będzie służyła do pozyskiwania wycen i kosztorysów do 
zawierania umów z wykonawcami na poszczególnych etapach modernizacji budynku. 

Zarząd rozpatrzył przedmiotowy wniosek pozytywnie. Środki w kwocie 15 000,00 zł na 
przeprowadzenie inwentaryzacji budynku przy ul. Fabrycznej 1 w Trzciance administrowanego przez 
Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną przypisane zostaną do budżetu jednostki na najbliższej Sesji Rady 
Powiatu przy dokonywaniu zmian w budżecie.   

Decyzja Zarządu w tej sprawie była jednogłośna, za przyznaniem kwoty ww. głosowano w sposób 
następujący: 

Tadeusz Teterus – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” w Trzciance o wyrażenie zgody na użyczenie 
nieruchomości przy ul. Mickiewicza 50 w Trzciance i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 6 ) Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” w Trzciance   
o wyrażenie zgody na dalsze użyczenie nieruchomości przy ul. Mickiewicza 50 w Trzciance na okres od 
dnia 01.10.2024 roku do dnia 31.12.2026 roku w celu realizacji zadania publicznego pn.: „Prowadzenie 
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placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego w Trzciance dla 14 dzieci w okresie od dnia 
01.01.2022 r. do dnia 31.12.2026 r.”, na podstawie Umowy z dnia 22.12.2021 r. zawartej pomiędzy 
Zarządem Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego a Stowarzyszeniem „ Pomagajmy Dzieciom”. Jest to 
nieruchomość zabudowana dwukondygnacyjnym budynkiem mieszkalnym o powierzchni użytkowej 
354,18 m2 i budynkiem garażowym o powierzchni 25,20 m2, oznaczonej geodezyjnie jako działka   
nr 2761/2 o powierzchni 0,0694 ha. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie podejmując w tej sprawie stosowaną uchwałę. Za podjęciem 
uchwały w obecności 3 członków Zarządu głosowano w sposób następujący: 

- 3 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 44/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

2) podjęcie decyzji o oddaniu w trwały zarząd na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie 
nieruchomości stanowiących drogi oraz pobocza dróg powiatowych, położonych na obszarze 
powiatu, 

Zarząd podjął Decyzję o oddaniu w trwały zarząd na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych   
w Czarnkowie nieruchomości wchodzących w skład drogi powiatowej nr: 

1. Droga nr 1316P - działka oznaczona numerem - 85/2 o powierzchni 0,0605 ha położona  
w miejscowości Straduń, gmina Trzcianka;  

2. Droga nr 1316P - działka oznaczona numerem -  344/87 o powierzchni 0,0293 ha położona  
w miejscowości Straduń, gmina Trzcianka;  

3. Droga nr 1323P - działka oznaczona numerem - 1377/6 o powierzchni 0,0109 ha położona  
w miejscowości Krzyż Wlkp.;  

4.  Droga nr 1209P - działki oznaczone numerami: 
 - 1053/8 o powierzchni 0,0161 ha 

- 987/1 o powierzchni 0,0019 ha 

- 1054/3 o powierzchni 0,0042 ha 

- 1053/6 o powierzchni 0,0084 ha 

- 1054/5 o powierzchni 0,0630 ha  

położone w miejscowości Czarnków;  

5. Droga nr 1209P - działki oznaczone numerami: 

 - 967/10 o powierzchni  0,0034 ha 

- 967/12 o powierzchni  0,0063 ha 

- 952/1 o powierzchni  0,0011 ha 

- 962/5 o powierzchni  0,0030 ha 

- 954/5 o powierzchni  0,0030 ha 

- 955/3 o powierzchni  0,0069 ha 

- 956/1 o powierzchni  0,0118 ha 

- 965 o powierzchni  0,2200 ha 

- 954/8 o powierzchni  0,0076 ha 

- 954/10 o powierzchni  0,0083 ha 

położone  w miejscowości Romanowo Dolne, gmina Czarnków.  

Działki wyżej opisane zostają oddane w trwały zarząd na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych  w Czarnkowie  
w celu wykonywania zadań statutowych, tj. zarządzania, administrowania i utrzymywania dróg 
powiatowych. Trwały zarząd ustanawia się od dnia 6 września 2024 roku  na czas nieoznaczony.  

Decyzja Nr 9/2024 została podjęta i podpisana przez Wicestarostę Tadeusza Teterusa w obecności 
członków Zarządu Powiatu obecnych na dzisiejszym posiedzeniu. 

Przedmiotowa Decyzja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) rozważenie propozycji przystąpienia Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego do Stowarzyszenia 
Gmin i Powiatów Wielkopolski w Poznaniu, 

Pani Naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej poddała pod rozwagę członków 
Zarządu propozycję przystąpienia Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego do Stowarzyszenia Gmin   
i Powiatów Wielkopolski w Poznaniu.  

Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Wielkopolski jest jedną z największych regionalnych 
organizacji jednostek samorządu terytorialnego Rzeczypospolitej Polskiej, działa od 1991 roku. 

SGiPW jest dobrowolnym i samorządnym stowarzyszeniem gmin i powiatów, którego misją jest: 

1. Wspieranie samorządności lokalnej, 
2. Integrowanie na płaszczyźnie regionalnej gmin i powiatów, 
3. Kształtowanie wspólnej polityki samorządów lokalnych, 
4. Aktywność na rzecz zmian w celu polepszenia funkcjonowania JST, 
5. Wspieranie inicjatyw na rzecz rozwoju gmin i powiatów, 
6. Inicjowanie platformy wymian doświadczeń między JST, 
7. Upowszechnianie modelowych rozwiązań w zakresie rozwoju lokalnego i zarządzania w JST. 

Stowarzyszenie swoją misję realizuje poprzez szereg działań zapisanych w Statucie Stowarzyszenia –   
zał. nr 9 do niniejszego protokołu.  

 Członkowie Stowarzyszenia mają swoje prawa ale i też obowiązki.  

Członkowie mają prawo do: inicjatywy uchwałodawczej; współdecydowania o istotnych sprawach 
Stowarzyszenia; wyłaniania i proponowania kandydatów do władz Stowarzyszenia; korzystania   
w ramach celów statutowych z pomocy Stowarzyszenia; uczestniczenia w szkoleniach, seminariach   
i konferencjach organizowanych przez Stowarzyszenie. 

Obowiązkiem członków Stowarzyszenia jest: przestrzeganie Statutu i innych aktów władz 
Stowarzyszenia; czynne uczestniczenie w pracach Stowarzyszenia; uiszczanie składek członkowskich. 

W 2024 roku składka wynosi 0,041 + waloryzacja (11,4), co daje kwotę 3 444,49 zł. W 2005 składka 
będzie wynosiła 0,046 + waloryzacja, co stanowić będzie około 4 300 zł.  

Naczelnik Wydziału dodała, że jeżeli Zarząd podejmie decyzję o przystąpieniu do SGiPW, to 
kolejnym krokiem będzie podjęcie przez Radę Powiatu uchwały o przystąpieniu do Stowarzyszenia   
i wskazanie w tej uchwale przedstawicieli do reprezentowania Powiatu w Stowarzyszeniu.  

Po krótkiej dyskusji, Wicestarosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za przystąpieniem 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski, proponując 
datę przystąpienia z dniem 1 stycznia 2025 roku? 

Przystąpiono do głosowania: 

Tadeusz Teterus – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

Zarząd podjął decyzję o przystąpieniu Powiatu do SGiPW i na najbliższej Sesji Rady Powiatu 
wystąpi do Rady o podjęcie stosownej uchwały w tej sprawie.  

2) wniosek Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance o przyznanie 
dodatkowych środków finansowych z budżetu powiatu na obchody jubileuszu muzeum, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 10 ) Muzeum Ziemi Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka   
w Trzciance o przyznanie dodatkowych środków finansowych w wysokości 4 tys. zł z budżetu powiatu na 
obchody jubileuszu muzeum, z przeznaczeniem na wydanie jubileuszowego wydawnictwa. 

Pani Naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej poinformowała Zarząd, że Muzeum 
otrzymało już dofinansowanie na obchody 100-lecia jubileuszu w wysokości 4 tys. zł. Była to decyzja 
poprzedniego Zarządu Powiatu, który dołożył do Powiatowego Kalendarza Imprez kwotę 4 tys. zł, 
właśnie na ten cel. Teraz Muzeum złożyło kolejny wniosek z uwagi na to, że wzrosły koszty 
jubileuszowego wydawnictwa do kwoty 8 tys. zł. Stąd ponowny wniosek w tej samej sprawie.  
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Pani Skarbnik Powiatu zwróciła uwagę, że skoro Muzeum już raz otrzymało środki z budżetu 
powiatu, nie powinno otrzymać dofinansowania ponownie na ten sam cel z tego samego źródła. 
Dofinansowanie i tak było dosyć wysokie w porównaniu do wysokości dofinansowania jakie 
przyznawano na inne imprezy.  

Pani Naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej dopowiedziała, że obchody 100-lecia 
Muzeum rozpoczęły się na początku 2024 roku sesją popularno-naukową, a zakończyć mają się pod 
koniec tegoż roku. Koszt całości obchodów to kwota 106 tys. zł.  

Wicestarosta uznał, że obchodzone 100-lecie Muzeum Ziemi Nadnoteckiej to wyjątkowe   
i bardzo ważne przedsięwzięcie, okazja do poznania historii naszego regionu, w związku z tym 
zaproponował dofinansowanie jubileuszowego wydawnictwa kwotą 1 tys. zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono, stąd Wicestarosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za 
przyznaniem dofinansowania w kwocie 1 tys. zł z budżetu powiatu na obchody jubileuszu Muzeum Ziemi 
Nadnoteckiej, z przeznaczeniem na wydanie jubileuszowego wydawnictwa? 

Tadeusz Teterus – „za”, Bolesław Chwarścianek – „za”, Zbigniew Maćkowiak – „za”. 

Środki na ww. cel przypisane zostaną przy zmianach w budżecie powiatu na najbliższej Sesji.  

Ad.4 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową powiatu na 2024 rok, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2024 
rok, w której proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie wydatków: 

 W ramach planowanych wydatków Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie 
zabezpiecza się środki na dotację celową w kwocie 9.507,93 zł na kolejne porozumienie   
z Samorządem Gminy Trzcianka w zakresie współfinansowania kosztów zatrudnienia Prezesa Zarządu 
Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance oraz kosztów pomieszczenia i urządzeń 
technicznych. 

Zmiany w Wieloletnich Przedsięwzięciach dotyczące ww. zadania obejmującego lata 2024-2029 
wprowadzone zostaną na najbliższej Sesji Rady Powiatu. 

 Podwyższa się plan wydatków z przeznaczeniem na wypłatę odpraw emerytalnych: 

 Starostwo Powiatowe w Czarnkowie - kwota 51.328,00 zł, 

 Dom Pomocy Społecznej w Gębicach - kwota 73.000,00 zł. 

 Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na odprawy emerytalne w jednostkach pozostałych   
o 124.328,00 zł, wysokość rezerwy po zmianie wynosi 781.596,00 zł. 

 Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami w ramach 
działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę w uchwale 
budżetowej w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 3 członków Zarządu: 

- 3 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 45/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu tj. z dnia 28 sierpnia 2024 r.  
nie wnosząc żadnych uwag. 
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Ad.7 
Sprawy różne. 

W sprawach różnych Wicestarosta poinformował Zarząd, o otrzymanym przez Starostę 
zaproszeniu na Plener Podróżniczy im. Kazimierza Nowaka, który odbędzie się w dniu 06 września br.,  
 o godz. 17.00 w sali wiejskiej w miejscowości Boruszyn. 

Wspólnie ustalono, że udział w Plenerze weźmie członek Zarządu Bolesław Chwarścianek.  

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 04 września 2024 r. 
zakończono. Termin następnego posiedzenia ustalono na dzień 11 września 2024 r. 

Protokolant: 
Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Tadeusz Teterus ……………………………………… 

Bolesław Chwarścianek …………………………….. 

Zbigniew Maćkowiak …………………………………. 

 

 

 

 


